

شركة خالد هويدي الرشيدي للمحاماة واللإستشــــارات القانونيـــة والتوثيـــق

Khaled Howaidi Alrashidi Law Firm for Legal Consultancy and notarization





ملف شركة خالد هويدي الرشيدي

للمحاماة والإستشارات القانونية والتوثيق

Company Profile

Khaled Howaidi Alrashidi Law Firm for Legal Consultancy and notarization





عن الشركة About The Firm

تعد شركة **خالد هويدي الرشيدي للمحاماة والاستشارات القانونية والتوثيق** ملاذك الأول لتحقيق العدالة والحماية القانونية وإعطاء كل ذي حق حقه في التقاضي.

لما يتميز به فريق عملنا الدؤوب من مؤهلات وخبرات طويلة وكفاءة قانونية تضمن حصولكم على تلقي أفضل الخدمات القانونية بأحدث المعايير الدولية.

Khalid Howaidi Alrashedi Law Firm for legal consultancy and nortarization is your first sanctuary for justice, legal protection and giving everyone his right for litigation.

Our passionate, tireless team members are legally experienced and they are distinguished for their legal competence, ensures that you receive the best legal services and latest international standards.

رسالتنا

Our Mission

- 1 Our company seeks to work in an integrated and distinctive manner within the framework of the provisions of Islamic Sharia, to protect the rights of its clients by understanding the precise details of their cases.
- 2 Enhance legal knowledge to contribute positively in Saudi society to achieve the Saudi Arabia Vision 2030.

- 1 تسعى شركتنا للعمل بشكل متكامل و مميز في إطار مقاصد الشريعة الإسلامية، حماية حقوق عملائها من خلال فهم التفاصيل الدقيقة لقضاياهم.
- 2 تعزيز الثقافة القانونية في المجتمع السعودي للمساهمة الإيجابية لتحقيق رؤية المملكة 2030.

رؤیتنا Our Vision

- بناء كيان قانوني استباقي وحيوي متفتح باستخدام أحدث المعايير التقنية والخطط الإستراتيجية لخدمة أكبر شريحة من المجتمع.
 - الارتقاء بالقطاع القانوني محلياً ودولياً وفق أعلى المعايير.
- Raising the legal sector in accordance with the highest quality standards.
- Building vibrant open society, using the most recent international standards and strategic plans to serve largest segment of society.

أهدافنا Our Goals

- مواكبة تطور الذكاء الإصطناعي لتقديم خدمات أكثر كفاءة في الوقت المناسب.
- Keep up with the evolution of artificial intelligence to provide more efficient and timely services.

قیمنا Our Values

- بناء شبكة مهنية واسعة من خلال التعاون بين المنظمات والهيئات المهنية القانونية.
- Build a vast professional network through cooperation among organizations and legal professional bodies.
 - القوة والأمانة الالتزام بالمسؤولية المهنية المساهمة في تطوير مجتمع المهنة.
- Strength and honesty Commitment to professional responsibility Contribute to the development of the profession community.



خدماتنا القانونية

خدماتنا التخصصية تشتمل على خيارات متعددة تناسب كافة الاحتياجات ويمكن تخليصها كما يلي:

- الترافع والتقاضي: تمثيل العملاء في كافة مراحل التقاضي لدى المحاكم والجهات العدلية وأمام اللجان القضائية وشبه القضائية. ويشمل ذلك صياغة لوائح الدعاوى والمذكرات الجوابية واللوائح الاعتراضية والطلبات على القضايا.
 أنواع القضايا:
 - 1- القضايا التجارية والملكية الفكرية ومايخص قضايا النقل البحري والجوى
 - 2- القضايا الجنائية وجرائم الشركات
 - 3- القضايا العمالية
 - 4- القضايا الحقوقية
 - 5- قضايا التركات والمواريث
 - 6- قضايا اللجان الضريبية والتمويلية والمصرفية
 - 7- الاخطاء الطبية والمنازعات التأمينية
- الاستشارات القانونية: تقديم كافة الاستشارات القانونية والشرعية الموثوقة مع الامتثال الكامل للقوانين والأنظمة المحلية في المملكة العربية السعودية وخارجها.
- **99 العقود والاتفاقيات:** صياغة وإعداد ومراجعة مختلف أنواع العقود والاتفاقيات ومذكرات التفاهم ومحاضر الاجتماعات.
- **وو قطاع الأعمال والشركات:** تقديم كافة الخدمات والاستشارات القانونية المتعلقة بتأسيس وتسـجيل الشـركات والـوكالات التجارية والعلامات التجارية، وكذلك إعادة هيكلة الشـركات بما يشـمل تشـكيل الكيانات وحلها، وعمليات الدمـج والاسـتحواذ.
- **99 الاستثمار الأجنبي:** توفير جميع الخدمات القانونيــة الخاصـة بالاســتثمار الأجنبي، مثـل إصـدار التراخيـص والســجلات التجارية، والتمثيل أمام الجهات الرسمية وغيـر الرسميــة فـي المـمــلكة الـعــربية السـعودية.
- **99 توثيق الوكالات:** توفير جميع الخــدمــات القانونيـــة الخاصـة بتوثيق الوكالات منها:

1- رهن عقاري 9- إفراغ عقاري 9- إفراغ عقاري

3- أفراغ ورهن 7- فسخ وكالات

4- سداد الإقرارات المالية 8- توثيق عقود شركات

Our Legal Services

Our specialized services include multiple options that suit all needs and can be summarized as follows:

Pleading and Litigation: representing clients in all stages of litigation before courts & judicial authorities and before judicial & quasi-judicial committees. This includes drafting pleadings, response notes, objection pleadings, and case requests.

Types of cases:

- 1- Commercial and intellectual property issues, including maritime and air transport issues
- 2- Criminal cases and corporate crimes
- 3- Labor issues
- 4- Legal issues
- 5- Issues of estates and inheritances
- 6- Issues of tax, financing and banking committees
- 7- Medical errors and insurance disputes
- **Debt Collection:** a collection of defaulted debts and financial claims and follow-up of judgment implementation.
- **Legal Advice:** providing all reliable legal & Sharia advice in full compliance with local laws & regulations in the Kingdom of Saudi Arabia and abroad.
- **Contracts and Agreements:** drafting, preparing, and reviewing various types of contracts, agreements, memorandums of understanding, and minutes of meetings.
- **P9 Business and Corporate Sector:** offering all legal services & advice related to the establishment & registration of companies, commercial agencies & trademarks, as well as corporate restructuring, including the formation & dissolution of entities and mergers & acquisitions.

Foreign Investment: providing all legal services related to foreign investment, such as issuing licenses & commercial registers and representation before official & unofficial bodies in the Kingdom of Saudi Arabia.

Documentation of agencies: Providing all legal services related to documenting agencies, including:

1- Real estate mortgage

5- Mortgage correction

8- Documenting company contracts

2- Redeeming a mortgage

6- Authentication agencies

9- Real estate emptying

3- Evacuation and mortgage

7- Termination of agencies

10- Financial declaration

4- Payment of financial declarations

فريق العمل Our Team

تضم شركة خالد هويدي الرشيدي نخبة من المحامين والمستشارين القانونيين المختصين والمتدربين في القضايا المختلفة أصحاب الخبرة الكافية والواسعة والمهارات العالية في التعامل مع القضايا

> Khaled Huidi Al-Rashidi's office includes a selection of lawyers, legal advisers and trainees in various cases with sufficient and extensive experience and high skills in handling cases





نتحدث لغة القانون. We speak law fluently. لاتتردد في التواصل مع شركة خالد هويدي الرشيدي للمحاماة والاستشارات القانونية والتوثيق الذي يقدم لك أفضل الخدمات القانونية والاستشارات في مختلف القضايا عن طريق آلية عمل معينة ضمن جميع الاختصاصات القانونية

Do not hesitate to communicate with the team of Khaled Howaidi Al Rashidi Law Firm for Legal Consulting, which provides you with the best legal services and consultations in various cases through specific work within all legal disciplines





شركة خالد هويدي الرشيدي للمحاماة واللإستشــــارات القانونيـــة والتوثيـــق

Khaled Howaidi Alrashidi Law Firm for Legal Consultancy and notarization



Mobile: 0507111994

Location: Jubail-AlMadina Street

Email: Info@khrlawfirm.sa

Phone: 0133632010